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Z A P I S N I K 
 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
ki je potekala v sredo, 19. 3. 2025, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 
Prisotni člani občinskega sveta: 
Beci Božidar,  
Janc Janoš,   
Jazbec Majda,  
Jelančić Ana.  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Korene Gregor,  
Kotar Marko 
Kukec Janez,  
Lisec Tomaž, 
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Orešnik Ivan, 
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
Žnidaršič Jernej, 
Žulič Anita. 
 
 
Odsotni člani občinskega sveta:  
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Groboljšek Božidar, 
Kostrevc Rado. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
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Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
 
• Jerica Lipec, direktorica 
• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
• Rado Gobec, višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo  
• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
• Eva Urh, višja svetovalka splošne službe 
 
Prisotni poročevalci: 

• Zdenka Dernovšek, članica NO Občine Sevnica k 3. in 4. točki 
• doc. dr. Tanja Lešnik Štuhec, ProVITAL k 5. točki 
• Matevž Kralj, direktor podjetja Megalit d. o. o., vodja projektov, k 6. točki 
• Petra Žarn, Savaprojket d. d., Krško, k 7. točki 
• Mitja Udovč, direktor JP Komunala d. o. o. Sevnica, k 8. in 9. točki 

 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Smilja Radi, Posavski obzornik  
Robert Sajovec, Vaš kanal  
 
Župan odpre 22. redno sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 22. redne seje občinskega sveta 

 
Ob začetku seje je prisotnih 18 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 
Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu, s tem da se 9. točka – Strategija razvoja 
turizma v občini Sevnica za obdobje 2025–2030 – zaradi neodložljivih zadev poročevalke 
prestavi pod zaporedno točko 5. Preostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 22. redne seje  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 18 
ZA:  18 
PROTI:  0 

 
 
Sklep je sprejet. 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 22. redne seje. 
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Predlagani dnevni red je sledeč: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 22. redne seje občinskega 
sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje občinskega sveta z dne 5. 2. 2024 
3. Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2024  
4. Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2025 
5. Strategija razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 2025–2030 
6. Predstavitev projekta – Podvoz pod železniško progo Boštanj 
7. Predlog Občinske celostne prometne strategije za obdobje 2025–2032  
8. Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d. o. o. Sevnica za leto 2025  
9. Oblikovanje  cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic v občini 

Sevnica za leto 2025 
10. Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja 

gospodarstva v občini Sevnica 
11. Poročilo o prihodkih iz naslova omejitve dedovanja v letu 2024 
12. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
14. Razno 

 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje občinskega sveta z dne 5. 2. 2024 

 
Župan odpre razpravo. 
 
Damjan Žibert opozori na napako pri navajanju svojega imena.  
 
Napaka bo odpravljena.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 21. redne seje občinskega sveta z dne 5. 2. 
2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 21. redne seje občinskega sveta 
z dne 5. 2. 2025. 
 
 

Ad 3 
Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2024 

 
 
Uvodno obrazložitev podata župan in Zdenka Dernovšek. 
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Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
Nadzorni odbor je najvišji nadzorni organ javne porabe v občini. V skladu z zakonom ima 
določena pooblastila in pri izvajanju nalog deluje samostojno. Opravlja nadzor nad namensko 
porabo sredstev in enotnostjo finančnega poslovanja v občini. V poslovniku Občine Sevnica je 
določeno, da mora nadzorni odbor najmanj enkrat letno poročati občinskemu svetu in županu 
ter pripraviti plan dela za prihodnje leto. Občinski svet se seznani z ugotovitvami odbora, ob 
tem pa se predlagajo rešitve in izboljšave. 
 
Zdenka Dernovšek, članica Nadzornega odbora Občine Sevnica 
Vsa poročila nadzornega odbora so bila že objavljena na spletni strani Občine Sevnica in so 
bila priložena kot gradivo. Podan je bil kratek povzetek opravljenih nadzorov v letu 2024, ki so 
zajemali naslednja področja: ravnanje s premoženjem Občine Sevnica v letu 2023, občinski 
transferji Javnemu zavodu Zdravstveni dom Sevnica v letu 2023, poslovanje Vrtca Ciciban 
Sevnica – enota Panorama (od začetka poslovanja do 31. 12.), delovanje Krajevne skupnosti 
Loka pri Zidanem Mostu ter nadzor nad informacijskim sistemom, upoštevajoč njegov vpliv na 
proračun. 
Poudarjeno je bilo, da večjih kršitev ali nepravilnosti pri nobenem od nadzorovanih subjektov 
ni bilo ugotovljenih. Izdana so bila določena priporočila, zlasti v zvezi s Krajevno skupnostjo 
Loka pri Zidanem Mostu, kjer je bilo predlagano doslednejše izvajanje pravnih podlag za 
naročanje in prevzem blaga. Pri nadzoru nad porabo občinskih transferjev v Zdravstvenem 
domu Sevnica je bilo ugotovljeno, da transferjev v letu 2023 s strani občine ni bilo prejetih, zato 
se ni bilo mogoče opredeliti do njihove porabe. V okviru nadzora informacijskega sistema je 
bilo ugotovljeno, da sistem deluje stabilno in v skladu z varnostnimi kriteriji ter da trenutno ne 
predstavlja negativnega vpliva na proračun. Kljub temu je bil podan poudarek na pomembnosti 
preventivnega vlaganja v stabilnost in varnost informacijskega sistema, s ciljem preprečevanja 
finančnih izgub zaradi morebitnih izpadov ali varnostnih incidentov. Poročano je bilo, da je 
nadzorni odbor v obravnavanem obdobju izvedel 12 rednih in eno dopisno sejo. Skupni strošek 
dela je znašal 11.575,92 EUR, od tega 7.970,20 EUR za sejnine in 3.605,72 EUR za izvedbo 
nadzorov oziroma pripravo poročil. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine 
Sevnica za leto 2024. 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora 
Občine Sevnica za leto 2024. 
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Ad 4 
Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2025 

 
Uvodno obrazložitev poda Zdenka Dernovšek 
 
Zdenka Dernovšek, članica Nadzornega odbora Občine Sevnica 
Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2025  sta bila sprejeta na 22. 
redni seji, dne 24. januarja 2025. Načrtovani so naslednji nadzori: nadzor nad delovanjem 
Krajevne skupnosti Zabukovje in Krajevne skupnosti Primož, nadzor ravnanja s premoženjem 
Občine Sevnica za leto 2024, nadzor nad gradnjo novih mostov čez Hinjo v Krmelju ter nadzor 
nad posameznimi postavkami proračuna. Obravnavane bodo tudi morebitne pisne pobude 
članic in članov občinskega sveta ter pobude občanov, naslovljene na nadzorni odbor. V 
primeru utemeljenih pobud bo po potrebi izveden dodatni ali izredni nadzor. V skladu s 
sprejetim proračunom za leto 2025 nadzorni odbor razpolaga s sredstvi v višini 13.190 EUR, 
od tega 8.000 EUR za sejnine, 4.000 EUR za nadomestila članom, 240 EUR za izobraževanje in 
150 EUR za prevozne stroške v okviru izobraževanj. Ob koncu je bila izražena zahvala 
strokovnim sodelavcem občinske uprave in administrativnemu osebju za dosledno pripravo 
gradiv ter strokovno in tehnično podporo pri delu odbora. Izraženo je bilo tudi upanje na 
nadaljnje konstruktivno sodelovanje. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim programom dela in finančnim načrtom 
Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim programom dela in finančnim 
načrtom Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2025. 
 
 
 

Ad 5 
Strategija razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 2025–2030 

 
Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in Tanja Lešnik Štuhec 
 
Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
Turizem za Sevnico predstavlja gospodarsko priložnost, ki prispeva k delovnim mestom, 
boljšemu bivanju in trajnostnemu razvoju. Nadgradnja obstoječe strategije bo prispevala k 
nadaljnjemu pozitivnemu razvoju. Osnovna strategija turizma za obdobje 2019–2024 je bila 
pripravljena pod vodstvom dr. Tanje Lešnik Štuhec, ki je tudi avtorica nadgrajene strategije za 
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obdobje do leta 2030. Nadgradnja je nastala v sodelovanju s številnimi deležniki, vključno z 
javnimi in zasebnimi subjekti ter strokovnimi partnerji. V procesu priprave so bile izvedene 
analiza stanja, raziskave, 115 anketiranj in 15 intervjujev z odločevalci in ponudniki. 
Dokument določa jasne cilje, prioritete in ukrepe za prihodnji razvoj turizma v občini, s 
poudarkom na oblikovanju Sevnice kot zelene, butične in trajnostne destinacije z edinstvenimi 
in kakovostnimi doživetji. Med ključnimi poudarki so sodelovanje med ponudniki, razvoj in 
promocija novih turističnih produktov, krepitev digitalne prisotnosti, učinkovito upravljanje 
turistične infrastrukture ter nadaljnje povezovanje ponudnikov v okviru mreže Sevnica 
Premium, s ciljem zagotavljanja visoke ravni storitev in privlačne ponudbe za različne ciljne 
skupine gostov. 
 
doc. dr. Tanja Lešnik Štuhec, ProVITAL d. o. o.  
Pri nadgradnji obstoječe strategije turizma občine Sevnica je pripravljena posodobljena vizija 
destinacije, in sicer v krajši in daljši obliki. V viziji je Sevnica opredeljena kot privlačen cilj za 
pobeg iz stresnega vsakdana v zeleno, umirjeno in aktivno podeželsko okolje s številnimi 
zgodbami. Določena sta tudi poslanstvo in istovetnost destinacije – poudarja se, da destinacija 
obljublja in izpolnjuje pričakovanja obiskovalcev. 
Ohranjene so štiri temeljne prioritete iz prejšnje strategije: mreženje, razvoj in trženje vodenih 
doživetij, promocija ter vzpostavitev kakovostnega podpornega okolja. Na področje razvoja in 
trženja so dodani novi, aktualni cilji, skupno jih je opredeljenih osem. Posebna pozornost je 
namenjena kvantitativnim ciljem, ki opredeljujejo pričakovanja glede organiziranosti 
ponudnikov, kakovosti storitev in prihodov turistov. 
Nadgrajeni so tudi ukrepi in pripravljen je model, ki temelji na evropski politiki razvoja podeželja. 
Vključenih je devet korakov za izgradnjo partnerstva v skupnosti ter štiri tematska področja: 
upravljanje, razvoj destinacije, trženje in istovetnost. Za vsako področje so določeni kazalniki, 
ki omogočajo spremljanje uspešnosti izvajanja strategije. 
Na področju upravljanja se želi doseči učinkovito destinacijsko upravljanje, podprto z 
zmogljivostjo deležnikov. Na področju razvoja se nadaljuje usmeritev v kakovosten, zeleni in 
odgovorni turizem. V okviru trženja se strategija osredotoča na digitalno, družbeno odgovorno 
in ciljno usmerjeno trženje. Gradnja prepoznavne destinacijske znamke temelji na vrednotah, 
kot so pristnost, kreativnost, vključenost in zelena usmerjenost. 
Vzpostavljen je model destinacijskega menedžmenta in marketinga z opredelitvijo šestih 
centrov: center za kakovost, center za trženje, center za doživetja, center za raziskave, center 
za upravljanje infrastrukture in center za mreženje. Pod vsakim centrom so definirane naloge, 
kazalniki in predvidene delovne skupine, sestavljene iz ključnih lokalnih deležnikov. 
V strategijo so vključeni obstoječi objekti, kot so Grad Sevnica, pohodniške in kolesarske poti, 
Lisca, medgeneracijski center, Kmečka tržnica in hostel, kot tudi potencial za razvoj 
razpršenega hotela. Prednostno je opredeljenih več projektov, ki so načrtovani za izvedbo v 
obdobju 2025–2026, med njimi nadaljnji razvoj kolektivne znamke, okrepitev vloge agencije 
Doživljaj kot destinacijske organizacije ter vzpostavitev razpršenega hotela Sevnica. 
Postavljena je tudi časovnica izvedbe in natančen pregled vseh korakov, ki so izvedeni med 
marcem in decembrom v času priprave dokumenta. 
 
Stališče odbora: 
Tanja Novšak, predsednica odbora za gospodarstvo in kmetijstvo  
Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s strategijo je tudi obravnava v strategijo 
razvoja turizma občine sevnica za obdobje od 2025 do 20.030 in predlaga občinskemu svetu 
občine sevnica, da jo sprejme 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Rok Petančič, Marko Kotar, Ivan Orešnik  



  

 
7 

 
Izpostavljeno je bilo, da je strategija obsežna in na trenutke težko berljiva. Ocenjeno je bilo, da 
je dokument mestoma preveč splošen, premalo pregleden in vsebuje ponavljajoče se 
informacije. Poudarjeno je bilo, da so bralci predvsem na strani 9 našli jedrnate in uporabne 
informacije, ki bi lahko služile kot krajši povzetek celotnega dokumenta. 
Bilo je opozorjeno na pomanjkanje konkretnih opredelitev – kje, kdo, kako in s kakšnimi sredstvi 
se bodo posamezni ukrepi izvedli. Posebej je bila izpostavljena potreba po jasnih finančnih 
okvirjih: koliko sredstev bo prispevala občina, koliko zavod (KŠTM Sevnica), koliko zasebni 
ponudniki in ali so načrtovani tudi viri iz državnih ali evropskih razpisov. 
Poudarjeno je bilo, da so koncepti, med njimi »hiša vina«, del širšega slovenskega modela, ki 
vključuje 17 kategorij sodelovanja z lokalnimi ponudniki. Namen modela je oblikovanje celovite 
izkušnje za obiskovalce, vključno s personaliziranimi degustacijami, povezovanjem z 
razpršenimi nastanitvami in vključevanjem v širšo zgodbo destinacije. Strategija se tako 
navezuje na pozitivne primere iz drugih slovenskih krajev, kot je Jeruzalem. 
Poudarjeno je bilo, da mora strategija temeljiti na lokalnih pobudah in pobudah ponudnikov, saj 
se le tako lahko zagotovi izvedljivost in učinek na terenu. Posebej je bilo izpostavljeno 
vprašanje, kako spodbuditi trajnostno delovanje gostinskih lokalov na objektih, kot je Grad 
Sevnica, kjer je v preteklosti prihajalo do zapiranj in ponovnih odprtij, kavarna trenutno ne 
obratuje. 
Opozorjeno je bilo, da je omemba Posavja v dokumentu preveč bežna, čeprav gre za ključno 
regijsko destinacijo. Poudarjeno je bilo, da turisti destinacijo dojemajo širše in ne zgolj v okviru 
ene občine. Zato naj bi bilo sodelovanje v regijskih strukturah in strategijah bistveno za uspešno 
trženje. 
Kritično je bilo izpostavljeno tudi dejstvo, da turizem vodi javni zavod, kjer zaposleni niso 
stimulirani na podlagi rezultatov. Predlagano je bilo, da bi bilo trženje turistične ponudbe 
učinkovitejše, če bi ga izvajale gospodarske družbe, kjer bi bil interes za uspešno prodajo večji. 
V zvezi s kazalniki je bilo podano priporočilo, naj bodo ti bolj jasno navedeni in razvidni v 
akcijskem načrtu, da bo možno po zaključku obdobja (do leta 2030) preveriti, ali je bila 
strategija uspešna. 
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da so delovne skupine predvidene kot javno-zasebna 
partnerstva, kjer bo ob potrditvi strategije vsak center vzpostavil svojo delovno skupino z 
jasnimi zadolžitvami in akcijskim načrtom. Strategija vključuje tudi povzetek - prav za tiste, ki 
ne želijo brati celotnega dokumenta, priprava strategije pa je bila podprta z več delovnimi 
srečanji z lokalnimi ponudniki. 
Dodatno je bilo poudarjeno, da je povezovanje razdrobljenih turističnih ponudnikov v skupno 
mrežo del javne naloge, saj samo povezani ponudniki lahko dosegajo višjo kakovost in 
prepoznavnost. 
Ob koncu razprave je bilo znova opozorjeno, da je uspešnost strategije odvisna od 
uresničevanja akcijskih načrtov in da mora biti jasno določena odgovornost za izvajanje. 
Deležniki so na dosedanjih srečanjih izrazili podporo in potrdili, da strategija odraža njihove 
cilje in pričakovanja. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Strategijo razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 
2025–2030. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 21 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Strategijo razvoja turizma v občini Sevnica za 
obdobje 2025–2030. 
 
 

Ad 6 
Predstavitev projekta – Podvoz pod železniško progo Boštanj 

 
Uvodno obrazložitev podata župan in Matevž Kralj 
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Projekt podvoz pod železniško progo v Boštanju, katerega naročnik je Direkcija Republike 
Slovenije za infrastrukturo in pri katerem gre za tehnično in prostorsko zahteven projekt, ki 
obravnava odpravo nivojskega križanja glavne državne ceste G1-5 z železniško progo v naselju 
Boštanj. V okviru projekta se rešujejo tudi vprašanja ureditve avtobusnega postajališča, 
kolesarskega in peš prometa. Projekt zaradi omejenega prostora terja kompleksne tehnične 
rešitve in usklajevanja. V skladu z dinamiko iz državnega načrta razvojnih programov so 
določene aktivnosti že v teku in se bodo nadaljevale tudi v letu 2026. Izvedba gradbenih del je 
načrtovana predvsem v obdobju 2028–2029, vendar je za pravočasno realizacijo ključna 
priprava projektne dokumentacije in zemljišč v letih 2025 in 2026. 
 
Matevž Kralj, direktor podjetja Megalit d. o. o., vodja projektov 
Naročnik projekta je Direkcija Republike Slovenije za infrastrukturo. Namen projekta je 
zagotoviti večjo prometno varnost in pretočnost glavne ceste G1-5/033 ter ukinitev 
obstoječega nivojskega prehoda regionalne železniške proge Trebnje–Sevnica. 
V okviru projekta so predvideni naslednji posegi: gradnja novega podvoza s kesonsko 
konstrukcijo, rekonstrukcija in prestavitev dela glavne ceste, prestavitev avtobusnega 
postajališča, izgradnja enostranske dvosmerne kolesarske steze, dograditev pločnika in 
izgradnja dela lokalne ceste z novo dovozno potjo. Ukinjen bo obstoječi nivojski prehod, prav 
tako bo zaradi spremenjene prometne ureditve ukinjen priključek javne poti. 
Glavna cesta G1-5 je bila v letu 2023 prometno zelo obremenjena, z dnevnim prometom skoraj 
10.000 vozil, kar povzroča zastoje. Projekt podvoza je bil zasnovan kot rešitev za izboljšanje 
pretočnosti in prometne varnosti. 
Območje umeščanja je prostorsko omejeno: na eni strani železniški prehod, na drugi jekleni 
most čez Savo in nekoliko naprej še cestni most. Cesta poteka tik ob reki, kar dodatno otežuje 
izvedbo. Predvideno je izvennivojsko križanje glavne ceste z železniško progo Trebnje–
Sevnica. Svetla višina v podvozu bo 4,70 m. Konstrukcija bo betonska kesonska, zaščitena 
pred vdorom talnih in stoletnih voda. Zaradi izvedbe podvoza bo prestavljen del ceste (km 
0,026–0,328), urejene bodo tudi površine za pešce in kolesarje z vzdolžnim naklonom do 4 %. 
Ukinjena bosta nivojski prehod in priključek javne poti, saj izvedba varnega priključka ni 
mogoča. Porušen bo objekt Dolenji Boštanj 58, objekt št. 57 pa odkupljen. Za oba objekta je 
predvidena nova dovozna cesta (cca. 150 m). 
Širina vozišča v podvozu bo 2 x 3,0 m. Na levi bo dvosmerna kolesarska steza (2 m + 2 x 0,25 
m varnostnega pasu), na desni pločnik (3,0 m, v podvozu 1,90 m).  
Zaradi ukinitve avtobusne postaje pri Tušu bo novo postajališče urejeno ob krožišču, z 
možnostjo hkratnega ustavljanja dveh avtobusov. Med reko Savo in glavno cesto je predvidena 
še združevalna pot za vzdrževalne potrebe. 
Odvodnjavanje območja podvoza bo rešeno s kombinacijo gravitacijskega sistema in črpališča, 
integriranega v kesonsko konstrukcijo, z zmogljivostjo 3 črpalk po 210 l/s. Projekt vključuje tudi 
ureditev cestne razsvetljave, prestavitev elektroenergetskih, telekomunikacijskih in komunalnih 
vodov ter signalnovarnostnih naprav železniške infrastrukture. 
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Gradnja bo potekala v zahtevnih prostorskih razmerah, zato je predvidena začasna obvozna 
cesta z dvosmernim prometom. Ob zaključku posameznih faz bodo potrebne tudi popolne 
zapore. Takrat bodo obvozi potekali po okoliških državnih cestah, skladno z načrtom prometa 
v času gradnje. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Vinko Knez, Tomaž Lisec, Jernej Žnideršič, Damjan Žibert, Gregor 
Korene, mag. Edvard Turk 
 
Uvodoma je bilo izpostavljeno, da gre za enega od projektov, ki si ga Krajevna skupnost Boštanj 
vsekakor želi, vendar pa se ob tem pojavljajo določeni pomisleki, predvsem glede vpliva na 
lokalno okolje, dostopnost objektov in prometno ureditev med gradnjo. 
Razpravljalo se je o avtobusnem postajališču nasproti podjetja Sava Avto, ki bo z izvedbo 
projekta ukinjeno. Vprašano je bilo, kje bodo imeli potniki po novem možnost vstopa in izstopa 
ter kako bo zagotovljena njihova varna in dostopna pot do nove lokacije postajališča. Nadalje 
je bilo razpravljano o objektih, ki se nahajajo dolvodno od železniške proge. Eden od objektov 
naj bi bil porušen, za drugega je predviden odkup. Vprašano je bilo, kako bo urejen dostop do 
teh objektov in ali bo zagotovljena nova dovozna pot, ki bo nadomestila ukinjene obstoječe 
priključke. Prav tako je bilo vprašano, kako bo rešena priključitev tistih hiš, ki trenutno dostopajo 
neposredno na glavno cesto, saj po predstavljenih načrtih ta možnost po izvedbi projekta ne 
bo več mogoča. Povezano s tem je bilo izpostavljeno vprašanje glede odkupa zemljišč, tako za 
potrebe same izgradnje kot tudi za spremljajoče ureditve (npr. nove poti, prestavitev 
postajališča ipd.). Zanimalo je, ali so ti postopki že stekli in na kakšen način bodo izpeljani. V 
nadaljevanju je bilo izpostavljeno, da gre za prostorsko zelo omejeno območje, zato je bilo 
vprašano, kako bo med gradnjo urejen promet. Posebej je bilo opozorjeno na izziv zagotavljanja 
pretočnosti prometa v času zapor in obvozov, saj naj bi po eni od skic del obvoza potekal prek 
novega mostu čez Savo pri Logu, ki ga trenutno še ni. Ob tem je bil podan pomislek glede 
zmožnosti vodenja večjih vozil, zlasti tovornega prometa, po nadomestnih trasah, ter o 
možnosti nastanka prometnih zastojev. Vprašano je bilo tudi, ali so predstavljene rešitve že 
dokončne ali pa so še v fazi usklajevanja z lokalnim okoljem in drugimi deležniki. 
 
Odgovorjeno je bilo, da bo obstoječa avtobusna postaja pri podjetju Sava Avto prestavljena. 
Nova lokacija je predvidena ob krožišču, na platoju na levi strani, kjer bo omogočeno varno 
ustavljanje avtobusov. Pojasnjeno je bilo, da bodo lahko avtobusi iz krožišča dostopali do 
postajališča in nato nadaljevali vožnjo v vse smeri – proti Sevnici, Krškemu ali Celju. S tem naj 
bi bila zagotovljena funkcionalna nadomestitev obstoječe postaje. 
Kar zadeva objekte dolvodno od železniške proge, je bilo pojasnjeno, da se objekt Dolenji 
Boštanj 57 zaradi nezmožnosti priključitve na glavno cesto poruši. Za drugi objekt, kjer ni 
mogoče zagotoviti ustreznega priključka, je predviden odkup. Dodano je bilo, da se dovoz do 
teh zemljišč uredi z novo dovozno cesto, ki bo potekala med glavno cesto in reko Savo, v dolžini 
približno 150 metrov. Ob tem je bilo poudarjeno, da se obstoječi priključki drugih objektov 
dolvodno od tega območja ne spreminjajo – če imajo trenutno dostop na glavno cesto, bodo 
ta dostop ohranili tudi po izvedbi projekta. 
Glede zemljišč je bilo pojasnjeno, da je za pripravo vseh potrebnih ureditev in omogočanje 
izvedbe projekta predvideno tudi pridobivanje zemljišč. Vendar pa so bili prisotni seznanjeni, 
da o konkretnih postopkih odkupa projektant nima informacij, saj to področje ureja naročnik – 
Direkcija Republike Slovenije za infrastrukturo. 
Uvodoma je bilo izpostavljeno, da lokalna skupnost projekt podpira, saj gre za pomembno 
prometno rešitev na območju Boštanja. Izraženo je bilo upanje, da se predvidena finančna 
konstrukcija v okviru načrta razvojnih programov proračuna Republike Slovenije ne bo dodatno 
zamikala v prihodnost. Ocenjeno je bilo, da je projekt zasnovan premišljeno, kljub omejenemu 
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prostoru, pri čemer je bilo izraženo zaupanje v ustreznost tehničnih rešitev, ki naj bi temeljile 
tudi na dejanski situaciji na terenu. 
Razpravljalo se je o avtobusnem postajališču ob Savi. Vprašano je bilo, kako bo zagotovljena 
varnost potnikov, če bo postajališče prestavljeno, saj gre za območje z izrazito gostim 
prometom, tudi tovornim. Izpostavljeno je bilo, da so prometne obremenitve na tem delu 
cestišča velike, predvsem v jutranjih in popoldanskih konicah. Izražen je bil pomislek glede 
varnega vključevanja avtobusov v promet iz smeri postajališča, posebej ob upoštevanju 
prisotnosti kolesarske steze in povečane frekvence pešcev. 
Poudarjeno je bilo, da bo morebitna sprememba lokacije avtobusnega postajališča zahtevala 
dodatne ukrepe za zagotovitev varnosti vseh udeležencev v prometu. Omenjeno je bilo tudi, 
da bo z ureditvijo novega postajališča narasla frekvenca pešcev na tem območju, zato je bilo 
predlagano, da se predvidi dodatna prometna ureditev tudi za kolesarje in pešce. 
V nadaljevanju je bilo izpostavljeno še vprašanje ukinitve križišča z javno potjo in posledičnega 
vpliva na promet v obrtni coni. Ocenjeno je bilo, da so že zdaj na tem območju pogosto 
parkirana osebna in tovorna vozila, kar občasno že onemogoča normalno pretočnost. Zanimalo 
je, kdo bo investitor in plačnik cestne navezave znotraj obrtne cone po rušitvi objektov. 
Glede prometne ureditve v času gradnje je bilo izpostavljeno, da se pričakuje večji vpliv na 
promet in izražen je bil poziv, naj se pri snovanju obvozov upošteva izkušnje iz preteklih zapor, 
zlasti ob gradnji obstoječega krožišča. Poudarjeno je bilo, da si Boštanj prometne blokade ne 
more privoščiti, saj je prostor preozek za preusmeritev večjih količin prometa, zlasti tovornega. 
Odgovorjeno je bilo, da je ureditev prometa v času gradnje tovrstnih infrastrukturnih projektov 
vedno zahtevna. Potrjeno je bilo, da ne bo mogoče vzpostaviti popolnoma enakovrednega 
obvoza obstoječi prometnici. Ocenjeno je bilo, da bo gradnja trajala približno dve leti. 
Pojasnjeno je bilo, da se za večji del trajanja del predvideva rešitev s prestavitvijo nivojskega 
železniškega prehoda ter vzpostavitvijo dvosmerne ceste v neposredni bližini gradbišča. 
Dodano je bilo, da gre za rešitev, ki je trenutno še v reviziji, vendar se ne pričakujejo večje ovire 
pri pridobitvi dovoljenj. 
Za čas dokončanja gradnje, ko bo potrebna popolna zapora ceste, je predviden obvoz preko 
mostu na Logu. Pojasnjeno je bilo, da bo to veljalo le za krajše obdobje in le v fazi zaključevanja 
gradnje. Natančnejše informacije o poteku obvozov bodo razvidne iz načrta prometne ureditve 
v času gradnje, pri čemer je bila potrjena tudi možnost preusmeritve težjega prometa na 
ustrezne alternativne poti. 
V nadaljevanju razprave  je bilo izpostavljeno vprašanje glede rešitve prometne ureditve v 
območju obrtne cone, natančneje ob obstoječem vijoličasto označenem objektu, ki je prikazan 
na sliki. Opozorjeno je bilo, da gre za starejši stanovanjski objekt, ob katerem naj bi po načrtu 
potekala polkrožna dovozna oziroma obvozna cesta. Ali je bila predvidena lega ceste usklajena 
z lastniki omenjenega objekta, saj naj bi bila med gradnjo cesta oddaljena le dva do tri metre 
od hiše. Omenjeno je bilo, da se objekt uporablja tudi za sadjarsko dejavnost in da je za hišo 
urejen sadovnjak. Izražena je bila tudi skrb glede pogojev bivanja v teh objektih. 
Odgovorjeno je bilo, da so bile preučene različne možnosti za umestitev obvozne in dovozne 
ceste ter da se zavedajo, da bivanje v objektu v času gradnje ne bo enostavno. Poudarjeno je 
bilo, da bo v tem primeru ključno vlogo odigral naročnik oziroma investitor, ki bo moral z lastniki 
objekta doseči ustrezen dogovor, tudi v okviru odškodninske politike. Potrjeno je bilo, da bo 
obvozna cesta v času gradnje potekala neposredno ob omenjenem objektu. 
Vprašano je bilo, ali je bila projektna dokumentacija že v fazi DGD in ali je bilo gradbeno 
dovoljenje že pridobljeno. V povezavi s tem je bilo izpostavljeno, da se dokumentacija imenuje 
PZI, kar bi lahko nakazovalo na naprednejšo fazo projekta. Poleg tega je bilo vprašano, ali so 
bila po izdaji projektnih pogojev s strani podjetja SŽ - Infrastruktura d.o.o., z dne 4. 11. 2022, 
pridobljena še kakšna dodatna mnenja. Omenjeno je bilo tudi priporočilo tega podjetja, da se 
dokumentacija poimenuje kot izvedbeni načrt (IZN). 
Odgovorjeno je bilo, da se projektna dokumentacija imenuje »projekt za izvedbo« (PZI), ker se 
izdeluje v skladu s postopkom vzdrževalnih del v javno korist, kar je bilo določeno na podlagi 
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zahtev naročnika. Pojasnjeno je bilo, da so vsi posegi umeščeni znotraj cestnega telesa, z 
izjemo dovozne ceste ob obrtni coni in železnici, za katero bo potrebno pridobiti gradbeno 
dovoljenje. Za ta del je projekt DGD trenutno še v izdelavi. Glede mnenj slovenskih železnic je 
bilo pojasnjeno, da ti običajno zahtevajo izvedbene načrte (IZN), vendar v tem primeru projekt 
ni namenjen železnicam, temveč cestni infrastrukturi. Kljub temu se bodo pridobila vsa 
potrebna soglasja in mnenja v skladu z zakonodajo in pravilniki slovenskih železnic, zato se v 
tem pogledu ne pričakujejo zapleti. 
Zastavljeno je bilo vprašanje glede razhajanja med izhodiščno vrednostjo projekta, kot je 
navedena v začetnem delu dokumentacije iz državnega Načrta razvojnih programov (približno 
9,9 milijona evrov), in kasnejšo kalkulacijo, ki je bistveno nižja. Zanimalo je, zakaj ni prišlo do 
uskladitve teh vrednosti ob sprejemanju državnega proračuna, glede na to, da so bile nove 
kalkulacije najverjetneje pripravljene že pred časom. Izpostavljeno je bilo, da bi morebitna nižja 
ocena lahko prispevala k lažji umestitvi projekta v proračun. Prav tako je bilo opozorjeno na 
neskladje v poimenovanju projekta v NRP-ju, kjer se še vedno navaja kot »nadvoz čez 
železnico«, čeprav gre za drugačno rešitev, ki vključuje tudi avtobusno postajo in cestno 
ureditev. 
Opozorjeno je bilo tudi na prometno problematično križanje obstoječega bencinskega servisa, 
kjer prihaja do nevarnih situacij zaradi levo zavijajočih vozil in visoke hitrosti prometa iz severne 
smeri. Podan je bil predlog, da se razmisli o prestavitvi avtobusne postaje na nasprotno stran 
cestišča (proti Mercatorjevemu parkirišču), kjer bi bila varnost večja in kjer bi se zasnova lahko 
zgledovala po že obstoječi postaji na drugi strani. 
V nadaljevanju je bilo odprto tudi vprašanje ureditve krožišča pri trgovini Tuš. Zanimalo je, ali 
bo v okviru tega projekta predvidena tudi rekonstrukcija obstoječega krožišča, saj je že močno 
poškodovano in obremenjeno z gostim prometom, ter ali je predviden dodatni izvoz, kot so ga 
v preteklosti že predlagali predstavniki gospodarstva. 
Ob koncu je bil izpostavljen še pomislek glede trajanja gradnje. Glede na navedeno vrednost 
projekta (približno 10 milijonov evrov) in načrtovano dolžino izvedbe (dve leti) je bilo izraženo 
začudenje nad dolgotrajnostjo izvedbe v primerjavi s primerljivimi projekti v tujini, kjer se 
podobni objekti zamenjajo bistveno hitreje, ob bistveno bolj intenzivni gradbeni dinamiki. Podan 
je bil osebni pomislek, da je morda gradnja pri nas nepotrebno dolgotrajna tudi zaradi 
kompleksnosti postopkov in različnih interesov. 
Odgovorjeno je bilo, da gre pri trenutno navedeni vrednosti za projektantsko oceno, 
pripravljeno pred predajo projekta v recenzijo. Projektiranje je v zaključni fazi, pri čemer se 
dokumentacija še dopolnjuje na podlagi pripomb recenzentov, kar posledično vpliva tudi na 
končno investicijsko vrednost. V projektantski oceni niso zajeti stroški gradbenega nadzora, 
odkupa zemljišč in druge spremljajoče postavke, kar lahko pojasni razlike v navedenih 
vrednostih. 
Glede umestitve avtobusne postaje je bilo pojasnjeno, da so bile preučene različne možnosti, 
vključno z omenjeno lokacijo ob Mercatorjevem parkirišču. Vendar pa bi v tem primeru nastale 
dodatne zahteve po odkupu zemljišč, zaradi česar se je naročnik odločil za trenutno varianto, 
ki je bila tudi vključena v projektno rešitev. Ocenjeno je bilo, da bo obstoječe krožišče služilo 
kot prometni umirjevalec, kar bo omogočilo vključevanje avtobusov v promet. Vseeno je bilo 
poudarjeno, da je spremembe še vedno mogoče izvesti, dokler projekt ni v fazi izvedbe. 
Kar zadeva krožišče pri trgovini Tuš, je bilo pojasnjeno, da se v sklopu tega projekta 
obravnavajo zgolj posegi znotraj projektne naloge. Ker bi poseg v krožišče zahteval 
rekonstrukcijo vseh krakov in s tem obsežno preoblikovanje celotnega vozlišča, se je naročnik 
odločil, da ta poseg ni predmet tega projekta. Projekt se zato navezuje na obstoječe stanje brez 
sprememb krožišča. 
Zastavljeno je bilo tudi vprašanje glede dimenzioniranja črpalk za meteorno kanalizacijo, in 
sicer na kakšno količino padavin so te črpalke preračunane, ob upoštevanju vedno pogostejših 
močnejših padavin. Prav tako je bilo izpostavljeno vprašanje, kako je določen pretok črpalk, ali 
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te zdržijo največje do sedaj zabeležene padavine ter kakšni so predvideni rezervni scenariji v 
primeru izpada električne energije. 
Odgovorjeno je bilo, da je projektant črpališča oziroma meteorne kanalizacije pri izračunu 
upošteval vse relevantne količine padavin, vključno s podnebnimi spremembami in varnostnim 
faktorjem. Črpališče naj ne bi predstavljalo težav, saj podobni primeri iz zadnjega desetletja 
kažejo, da tovrstna infrastruktura deluje zanesljivo. V primeru izrednih padavin, ko pride do 
kratkotrajnega poplavljanja (npr. za 5 minut), se aktivira semafor z rdečo lučjo za zaporo 
podvoza. Ko se padavine umirijo, se izvede izčrpavanje. V primeru izpada električne energije 
je predviden elektro agregat, ki zagotavlja nemoteno delovanje črpalk in semaforjev. 
V nadaljevanju je bilo poudarjeno, da bo eno ključnih vprašanj v času gradnje organizacija 
obvozov, zlasti za tovorni promet. Elaborat o obvozih v okviru tega projekta še ni pripravljen. 
Pričakuje se tudi usklajevanje z lastniki zemljišč, kar je naloga investitorja, ne projektanta. 
Nekateri pogovori s tem v zvezi naj bi že potekali. Ponovno je bilo izpostavljeno tudi vprašanje 
rekonstrukcije krožišča, ki je trenutno zaradi prometne obremenitve v slabem stanju. 
 
 
PREDLOG UGOTOVITENEGA SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s projektom – Podvoz pod železniško progo 
Boštanj. Vprašanja, ki so pomembna za nadaljevanje projekta in o katerih je razpravljal občinski 
svet, bodo posredovana Direkciji Republike Slovenije za infrastrukturo. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 22 
ZA:  22 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s projektom – Podvoz pod železniško progo 
Boštanj. Vprašanja, ki so pomembna za nadaljevanje projekta in o katerih je razpravljal 
občinski svet, bodo posredovana Direkciji Republike Slovenije za infrastrukturo. 
 
 
 

Ad 7 
Predlog Občinske celostne prometne strategije za obdobje 2025–2032 

 
Uvodno obrazložitev podajo župan, Jerica Lipec in Petra Žarn 
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
V skladu s potrebami ter navodili ministrstva in sofinancerskimi sredstvi, pridobljenimi za 
izdelavo celostne prometne strategije, se dokument oblikuje z namenom ne le njegove 
priprave, temveč tudi kot podlaga za pridobivanje dodatnih sredstev za izvajanje ukrepov na 
področju prometa, trajnostne mobilnosti in integriranega potniškega prometa v občini Sevnica. 
Strategija zajema celotno občino, s posebnim poudarkom na območjih z večjo prometno 
obremenitvijo, kot sta urbano mestno okolje Sevnice in Boštanja.  
 
Jerica Lipec, direktorica Občinske uprave Občine Sevnica  
Na državnem nivoju je zakonodaja v zvezi s prometnim načrtovanjem urejena v okviru Zakona 
o celostnem prometnem načrtovanju. Občina Sevnica je prvo celostno prometno strategijo 
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sprejela že leta 2017, trenutno pa se izteka sedemletno obdobje, za katero je bila pripravljena. 
Država je v tem času oblikovala nacionalne smernice za pripravo občinskih prometnih strategij, 
v katerih so opredeljeni kriteriji in potrebni ukrepi. 
Ministrstvo za okolje, podnebje in energijo je razpisalo sredstva za pripravo novih strategij, pri 
čemer je občina uspešno pridobila sofinanciranje ter za strokovno izvedbo izbrala podjetje 
Savaprojekt. Proces priprave strategije se je formalno začel maja 2023, ko je bil občinski svet 
seznanjen z začetkom postopka. V različne faze priprave so bili preko različnih mehanizmov 
vključeni tudi občinski svetniki in občani. 
V okviru priprave strategije je bilo izvedenih več kot 70 korakov in 30 dogodkov, v zadnji fazi 
pa sta bili opravljeni še dve vsebinski presoji kakovosti pod okriljem ministrstva. Strategija 
vključuje ukrepe, usmerjene v spremembo potovalnih navad in spodbujanje trajnostnih načinov 
prevoza, pri čemer so posebej obravnavana področja hoje, kolesarjenja, javnega prevoza in 
dostopnosti javnih površin za osebe z oviranostmi. 
V strategijo so vključeni tudi drugi strateški dokumenti občine Sevnica, pri čemer predlagani 
ukrepi zahtevajo sodelovanje in usklajevanje na različnih področjih življenja in dela v občini. 
Ključna razlika med novo strategijo in prejšnjo, sprejeto leta 2017, je, da nova strategija zajema 
celotno območje občine in ne zgolj urbanega dela. 
V procesu priprave so bile zbrane pobude tako iz podeželskega kot iz urbanega dela občine, 
pri čemer so bile vse pripombe analizirane in vključene v predlagane ukrepe. Strategija 
predstavlja tudi podlago za črpanje evropskih sredstev za izvajanje predvidenih ukrepov na 
infrastrukturnem in družbenem področju, zlasti na področju trajnostne mobilnosti. 
 
Petra Žarn, Savaprojket d. d., Krško 
Podjetje Savaprojekt Krško je v tesnem sodelovanju z Občino Sevnica in ob široki vključenosti 
javnosti pripravilo sedemletni strateški dokument o celostnem upravljanju prometa na območju 
občine. Strategija ne služi zgolj kot podlaga za prijavo na razpise za sofinanciranje ukrepov 
trajnostne mobilnosti, temveč ima tudi širši cilj spremembe potovalnih navad prebivalcev ter 
izboljšanja pogojev za hojo, kolesarjenje in javni prevoz z namenom zmanjšanja uporabe 
motornih vozil. 
Priprava strategije je potekala v skladu z metodologijo, ki jo je predpisalo Ministrstvo za okolje, 
podnebje in energijo. Izvedenih je bilo več kot 70 aktivnosti in 30 dogodkov, pri čemer je bilo 
pripravljenih 58 gradiv in izvedeni sta bili dve presoji kakovosti. V Sevnici, Krmelju in Boštanju 
so bile organizirane javne razprave in delavnice, občina pa je preko obrazcev zbirala pobude 
občanov, katerih obseg presega 21 strani in so sestavni del končnega dokumenta. Izvedena je 
bila tudi razstava pri železniški postaji Sevnica, organizirane pa so bile različne ozaveščevalne 
aktivnosti, saj ministrstvo spodbuja javno razpravo o trajnostni mobilnosti z namenom 
dolgoročnih sprememb potovalnih navad. 
V okviru priprave dokumenta so bile izvedene ankete o potovalnih navadah šolarjev in 
zaposlenih pri petih večjih delodajalcih v občini, prav tako je bilo izvedeno štetje prometa. 
Analiza stanja je pokazala, da več kot 80 odstotkov vseh poti v občini Sevnica poteka z osebnim 
avtomobilom, pri čemer povprečna zasedenost vozila znaša le 1,3 potnika. Število registriranih 
avtomobilov se je od leta 2017 povečalo za 10 odstotkov, kar sledi vseslovenskemu trendu. 
Nizek delež hoje in kolesarjenja se kaže v tem, da manj kot 15 odstotkov otrok prihaja v šolo 
peš, občinski podatki pa kažejo še nižji delež. Kar 46 odstotkov otrok v šolo pripeljejo starši, 
kljub temu da občina zagotavlja šolske prevoze. Pri zaposlenih se 90 odstotkov na delo vozi z 
avtomobilom, javni prevoz pa uporablja zgolj 2 odstotka anketiranih. 
Razpršena poselitev predstavlja dodatne izzive, saj kar 75 odstotkov prebivalcev živi izven 
občinskega središča. Število starejših prebivalcev nad 65 let se je od leta 2017 povečalo za 21 
odstotkov, kar pomeni, da četrtino prebivalcev občine predstavljajo starejši prebivalci. V zadnjih 
letih se je povečalo tudi število delovnih migrantov, ki prihajajo v občino, in sicer za 30 
odstotkov, medtem ko se je število tistih, ki iz občine odhajajo na delo drugam, povečalo le za 
3 odstotke. Kljub pozitivnim gospodarskim kazalnikom to prinaša dodatne prometne izzive. 
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Analiza javnega prevoza je pokazala, da so avtobusna postajališča ustrezno razporejena, težava 
pa ostaja nezadostna frekvenca voženj. 
Na podlagi posodobljenih analiz je bila pregledana in nadgrajena vizija trajnostne mobilnosti v 
občini Sevnica. V skladu z vizijo bo občina krepila razvoj družbenega življenja in gospodarstva, 
zagotavljala dostopnost za vse prebivalce z minimalnimi vplivi na okolje ter zagotavljala varnost 
v prometu s poudarkom na trajnostnih oblikah mobilnosti. 
Na podlagi nacionalnih ciljev, ki jih je določilo ministrstvo, so bile oblikovane tri prednostne 
prioritete: večja varnost vseh udeležencev v prometu, dostopnost prometnega sistema za vse 
in boljša povezanost naselij s središčem občine. Za vsako prioriteto so bile določene ciljne 
vrednosti in kazalniki, preko katerih bo občina spremljala izvajanje strategije in v skladu z 
zakonodajo letno ali bienalno poročala ministrstvu. Eden od ključnih ciljev je zmanjšanje števila 
prometnih nesreč, v katerih so udeleženi pešci in kolesarji, za 20 odstotkov do leta 2031. 
Celostna prometna strategija temelji na petih stebernih ukrepih, ki jih mora vsebovati vsaka 
občinska strategija. To so celostno prometno načrtovanje, hoja, kolesarjenje, javni prevoz in 
optimizacija motornega prometa. 
V okviru celostnega prometnega načrtovanja bo občina spremljala učinke strategije in izvajala 
ukrepe, prilagajala prostorske akte trajnostni mobilnosti, pripravljala mobilnostne načrte za 
večje zaposlovalce ter izvajala ozaveščevalne akcije in nagradne programe za spodbujanje 
trajnostne mobilnosti. Na področju hoje in kolesarjenja so načrtovane ureditve obstoječih in 
manjkajočih površin, povečanje privlačnosti in udobnosti pešpoti ter širitev sistema izposoje 
koles in postavitev dodatne podporne infrastrukture. 
Na področju javnega prevoza bo občina izvajala ukrepe za povečanje frekvence avtobusnih 
prevozov, uskladitev voznih redov, posodobitev avtobusnih postajališč, razvoj prevozov na klic 
in digitalizacijo storitev javnega prevoza. Predvideno je tudi spodbujanje uporabe alternativnih 
goriv. 
V okviru optimizacije motornega prometa bodo uvedeni ukrepi za umirjanje in omejevanje 
prometa, gradnja infrastrukture za povečanje varnosti, upravljanje mirujočega prometa, 
digitalizacija prometa in spodbujanje uporabe alternativnih goriv. 
S celostnim pristopom, ki vključuje tako infrastrukturne kot družbene ukrepe, bo občina 
Sevnica izboljšala pogoje za trajnostno mobilnost ter zagotovila boljšo prometno povezanost in 
varnost za vse prebivalce. 
 
Stališče odbora: 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor  
Uvodoma je predsednik odbora na kratko povzel razpravo na seji in izpostavil, da je bilo 
izraženih več pomislekov, saj se celostna prometna strategija nekako navezuje na mobilnost in 
vprašanje prevoza potnikov in se v tem kontekstu osredotoča na večje kraje, torej Sevnico in 
Boštanj, podeželje pa je iz dokumenta nekako izključeno. Hkrati strategija ne obravnava 
vprašanja pravilno grajenih cest, po katerih bi lahko hodili pešci in kolesarili kolesarji. Dejstvo 
je, da ne bo vsepovsod kolesarskih stez in pločnikov, kljub temu pa je odbor sprejel pozitivno 
stališče.  
 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Občinske celostne prometne strategije 
Občine Sevnica, na njeno vsebino nima pripomb in jo predlaga v obravnavo in sprejem 
Občinskemu svetu Občine Sevnica.    
 
Župan nato poda dodaten komentar: 
Celostna prometna strategija je usmerjena v območja z večjimi prometnimi izzivi ter v 
spremembo razmišljanja in potovalnih navad prebivalcev. Pri pripravi strategije je bilo 
ugotovljeno, da je osebni avtomobil najpomembnejše prevozno sredstvo v občini in da brez 
njegove uporabe zaradi redke poselitve okolje ne more učinkovito funkcionirati. Kljub temu je 
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cilj strategije spodbujanje sprememb tam, kjer je to mogoče, ter postopno izboljševanje 
obstoječih navad. 
Dokument predstavlja strateški okvir in ne obravnava posameznih podrobnosti ali konkretnih 
izvedbenih rešitev. Njegova vloga je določitev splošne usmeritve, medtem ko se detajlna 
obravnava in izvedba ukrepov izvajata v okviru posameznih projektov. Strategija sledi 
ugotovljenim potrebam v okolju in predstavlja podlago za nadaljnji razvoj trajnostne mobilnosti, 
vendar ne nadomešča izvedbenih načrtov. 
 
Župan odpre razpravo.    
 
V razpravi so sodelovali: Damjan Žibert, Marko Kotar, Ivan Orešnik 
 
Izpostavljeno je bilo, da strategija preveč poudarja prometno ureditev mestnega središča, 
medtem ko so drugi večji zaselki, kot so Boštanj, Blanca, Loka in Tržišče, obravnavani v manjši 
meri. Poudarjeno je bilo, da strategija ni celovita in daje vtis, da je osredotočena predvsem na 
center mesta. Ob tem je bilo izraženo vprašanje, ali je ukinitev prometa na Glavnem trgu 
izvedljiva. 
Glede ankete o prometni strategiji je bilo opozorjeno, da je sodelovalo le 400 občanov, kar 
predstavlja zelo majhen odstotek prebivalstva. Postavljeno je bilo vprašanje, na kakšen način 
je bila javnost obveščena in vključena v proces. V odgovoru je bilo pojasnjeno, da je bilo 
pridobivanje anket zelo zahtevno in da so bile uporabljene vse razpoložljive komunikacijske 
poti. Pripravljeno bo tudi podrobnejše poročilo o metodologiji zbiranja podatkov. 
V razpravi je bilo poudarjeno, da popolna zapora prometa v mestnih središčih pogosto 
negativno vpliva na gospodarske dejavnosti. Zato je pri omejevanju prometa potrebna 
previdnost in iskanje kompromisnih rešitev. 
Nadalje je bilo izpostavljeno, da dokument vsebuje kakovostne analize in prikaz slabosti, kot so 
staranje prebivalstva in organizacija šolskih prevozov, vendar manjka konkretnih ukrepov in 
časovnih načrtov za izvedbo sprememb. Poudarjeno je bilo, da bi morali biti predvideni ukrepi 
bolj specifični in usmerjeni v realne rešitve. 
Opozorjeno je bilo, da se strategija osredotoča na izboljšanje prometnih navad v urbanem 
okolju, medtem ko za podeželje prinaša manj konkretnih rešitev. Ob tem je bilo poudarjeno, da 
spremembe potovalnih navad na podeželju zahtevajo večji napor in prilagajanje infrastrukture, 
saj alternative avtomobilskemu prometu pogosto niso izvedljive. 
Posebej je bilo izpostavljeno, da je 43 % otrok v šolo pripeljanih z osebnimi vozili staršev, čeprav 
je za 60 % otrok izdana avtobusna vozovnica. To nakazuje neskladje v podatkih in kaže na 
potrebo po optimizaciji šolskih prevozov ter spodbujanju trajnostnih oblik mobilnosti. 
Zaključeno je bilo, da strategija ni namenjena omejevanju mobilnosti, temveč njenemu 
ustreznemu upravljanju. Poudarjeno je bilo, da bo optimizacija šolskih prevozov in vključevanje 
obstoječih javnih avtobusnih linij zahteven proces, vendar je ključno, da se o tem odgovorno 
razpravlja. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinsko celostno prometno strategijo za obdobje 
2025–2032. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 21 
ZA:  21 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinsko celostno prometno strategijo za 
obdobje 2025–2032. 
 
 

Ad 8 
Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d. o. o. Sevnica za leto 2025 

 
Uvodno obrazložitev podajo župan in Mitja Udovč 
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Javno podjetje Komunala Sevnica je ključni poslovni partner Občine Sevnica, ki kot 
ustanoviteljica preko podjetja izvaja številne javne, komunalne in druge naloge.  
Poslovanje podjetja je izrednega pomena, saj mora naloge izvajati kakovostno, strokovno, 
zakonito in učinkovito. Kot gospodarska javna služba je Komunala Sevnica delno podvržena 
trgu in učinkovitosti, hkrati pa opravlja tudi naloge, ki tržno niso zanimive, a so ključne za 
kakovost življenja v lokalni skupnosti. 
 
Mitja Udovč, direktor Komunala d. o. o. Sevnica  
Poslovni načrt podjetja za leto 2025 je bil predhodno obravnavan na seji nadzornega sveta 
Komunale Sevnica, kjer je bila opravljena razprava in dokument posredovan občinskemu svetu 
v pregled in potrditev. Načrt je bil pripravljen že v preteklem letu na podlagi podatkov prvih 
osmih mesecev in pričakovanj do konca leta ter v skladu z elaborati storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb, ki so bili potrjeni decembra. Proračun občine Sevnica je bil usklajen 
s poslovnim načrtom, zlasti v delu, ki se nanaša na gospodarske javne službe, omrežnine, 
najemnine in subvencije. 
Podjetje izvaja različne gospodarske javne službe, vključno z oskrbo s pitno vodo, odvajanjem 
in čiščenjem odpadnih voda, ravnanjem z odpadki, javno razsvetljavo, vzdrževanjem lokalnih 
cest in javnih poti, upravljanjem plinovoda ter pogrebno-pokopališko dejavnostjo. Poleg tega 
podjetje opravlja tudi tržne dejavnosti, ki so do zdaj zagotavljale finančno stabilnost podjetja. V 
letu 2025 je predvidenih nekaj več kot osem milijonov evrov prihodkov, pri čemer je načrtovan 
pozitiven poslovni rezultat v višini približno 40.000 evrov. 
Pomemben segment poslovanja predstavljajo najemnine za infrastrukturo, ki jih podjetje 
plačuje občini za uporabo gospodarske javne infrastrukture, vključno z vodovodnimi in 
kanalizacijskimi omrežji, čistilnimi napravami ter centrom za ravnanje z odpadki. V letu 2025 je 
predvidenih 821.000 evrov najemnin, pri čemer del stroškov krije občinski proračun. Na 
področju subvencij je predvideno sofinanciranje omrežnin v višini 30.000 evrov in subvencija 
za odvajanje odpadnih voda v višini 175.000 evrov. 
V segmentu oskrbe s pitno vodo je zagotovljen stalni nadzor kakovosti vode v skladu s predpisi, 
ki se nenehno dopolnjujejo in uvajajo nove zahteve glede analiz in spremljanja parametrov. 
Vodovodni sistemi so v zadnjih letih doživeli več izboljšav, vključno z medsebojnimi 
povezavami, ki omogočajo nadomestitev vodnih virov v primeru težav. Pri odvajanju in čiščenju 
odpadnih voda se nadaljujejo investicije v obnovo starejših kanalizacijskih sistemov, pri čemer 
je bil v preteklem letu zaključen projekt odvajanja in čiščenja odpadnih voda v Sevnici, ki je 
omogočil priključitev dodatnih uporabnikov in povečal delež priključenosti na 98 odstotkov. 
Na področju ravnanja z odpadki je z novim letom začela veljati uredba o zbiranju tekstila, ki 
določa obvezno ločeno zbiranje tovrstnih odpadkov. Na zbirnem centru Sevnica je bil uveden 
sistem za oddajo odpadnega tekstila, prav tako je bil razdeljen sistem zbiranja ločene embalaže, 
s katerim je bilo uporabnikom dostavljenih 950 dodatnih posod. Prvi rezultati kažejo povečano 
ločeno zbiranje odpadkov in zmanjšanje količine mešanih komunalnih odpadkov. Problematika 
obdelave odpadkov v Sloveniji ostaja aktualna, pri čemer se pojavljajo težave pri prevzemu 
odpadkov za energetsko predelavo. 
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Na področju pogrebno-pokopališke dejavnosti podjetje upravlja z vsemi pokopališči v občini 
Sevnica, izvaja 24-urno dežurno službo in sodeluje z drugimi izvajalci pogrebnih storitev. V 
preteklem letu je bila vzpostavljena aplikacija za iskanje grobov, kar je izboljšalo dostop do 
informacij za občane. V občinskem proračunu so predvidena sredstva za investicije v 
pokopališko infrastrukturo, vključno s sanacijo mrliške vežice v Rovišču in obnovo pokopaliških 
obzidij. 
Podjetje izvaja tudi dejavnosti vzdrževanja javnih površin in cest, pri čemer se letno izvaja 
zimsko in letno vzdrževanje 253 kilometrov lokalnih cest ter javnih poti. Sodelovanje z občino 
in krajevnimi skupnostmi pri urejanju infrastrukture je ključno za uspešno delovanje, pri čemer 
se pojavljajo tudi izzivi, kot so pomanjkanje izvajalcev za zimsko službo. 
V okviru poslovnega načrta za leto 2025 so predvidene investicije v vodovodno in 
kanalizacijsko infrastrukturo, vključno s projektiranjem vodovoda Žirovnica–Račica in obnovo 
vodovodnih sistemov. Pričakuje se nadaljevanje sodelovanja pri projektih občine ter iskanje 
priložnosti za pridobitev dodatnih virov financiranja. 
V podjetju se načrtuje tudi posodobitev mehanizacije in voznega parka, zlasti za potrebe 
izvajanja zimske službe, saj se na tem področju pojavljajo vse večje težave pri zagotavljanju 
izvajalcev. V proračunu je predvidena nabava novega traktorja za pokrivanje potreb na tem 
področju. 
Poslovni načrt podjetja predvideva stabilno poslovanje, pri čemer se ohranja poudarek na 
kakovostnem izvajanju gospodarskih javnih služb ter iskanju priložnosti za izboljšave in 
optimizacijo delovanja. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d. o. o. 
Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala 
d. o. o. Sevnica za leto 2025. 
 
 
 

Ad 9 
Oblikovanje  cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic v občini Sevnica za 

leto 2025 
 

 
Uvodno obrazložitev podajo direktorica in Mitja Udovč, župan 
 
Jerica Lipec, direktorica občinske uprave Občine Sevnica 
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Komunala Sevnica opravlja pokopališko dejavnost na podlagi Zakona o pogrebni in pokopališki 
dejavnosti, na podlagi katerega je Občina Sevnica leta 2019 sprejela Odlok o pokopališki in 
pogrebni dejavnosti. Kasneje so bile sprejete spremembe odloka, občina pa je tudi sklenila 
pogodbo o prenosu izvajanja dejavnosti na Komunalo Sevnica. S tem je Komunala Sevnica v 
celoti prevzela izvajanje pokopališke dejavnosti, obvezno 24-urno dežurno občinsko službo v 
okviru pogrebne dejavnosti ter pogrebno dejavnost, ki obsega prevoz, pripravo in upepelitev 
pokojnika ter izvedbo pogreba. Slednja se izvaja kot gospodarska dejavnost. Omenjeno je bilo, 
da so bile v letu 2020, ko je Komunala Sevnica prevzela upravljanje pokopališč, cene storitev 
še enake tistim, ki so jih oblikovale posamezne krajevne skupnosti. Leta 2021 je bila v skladu z 
odlokom in veljavno zakonodajo prvič oblikovana enotna cena na ravni občine, ki je bila nato 
ponovno prilagojena v letu 2023. Poudarjeno je bilo, da se nahajajo v fazi ponovnega 
preverjanja in ocene stanja. Komunala Sevnica je pripravila ustrezno dokumentacijo, ki je bila 
vključena v gradivo za sejo, s podrobno predstavitvijo v nadaljevanju s strani direktorja podjetja. 
 
Mitja Udovč, direktor Komunala d. o. o. Sevnica  
Za izračun grobnin ni predpisane posebne metodologije, vendar so pri pripravi elaborata 
upoštevana osnovna načela, kot veljajo za javne službe. Pri izračunu so bili zajeti vsi nujno 
potrebni stroški za izvajanje dejavnosti in število grobnih mest. Ugotovljeno je bilo, da je 
sklenjenih 4093 najemnih pogodb, kar se lahko sproti spreminja glede na aktualne plačnike. 
Na podlagi pripravljene dokumentacije je bilo ugotovljeno, da se najemnine za uporabo mrliških 
vežic in grobnine ne bodo spreminjale in ostajajo enake kot v preteklem in predpreteklem letu. 
Izpostavljeno je bilo, da se, tako kot pri drugih javnih službah, tudi tu plačuje najemnina za 
uporabo infrastrukture, ki je v lasti občine in nujna za izvajanje javne službe. Najemnina se letno 
usklajuje in je vključena v občinski proračun. 
 
Omenjeno je bilo tudi priporočilo revizorja iz preteklega leta, da se za tiste najemnine, ki niso 
del obvezne gospodarske javne službe – zlasti za najem mrliških vežic in plinovodnega omrežja 
– določi višina najemnine na podlagi cenitve. Pojasnjeno je bilo, da bo to v letošnjem letu 
urejeno, pri čemer bistvenih sprememb ni pričakovati. Poudarjeno je bilo, da trenutno stanje ni 
neustrezno, vendar bo priporočilo upoštevano in realizirano. Cene najema mrliških vežic in 
grobnin za leto 2025 ostajajo nespremenjene. 
 
Stališče odbora: 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor  
Odbor za okolje in prostor je obravnaval oblikovanje cene grobnine in najemnine za uporabo 
mrliških vežic za leto 2025 in občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava in sprejme. 
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Da ostajajo nespremenjene cene najema mrliških vežic in grobnin ostaja v ozadju pomembna 
vsebinska razsežnost. Izpostavljeno je bilo, da gre pri teh objektih za prostore slovesa in pietete, 
ki imajo zgodovinsko, hortikulturno in kulturno vrednost. Zato je nujno, da so ti prostori ustrezno 
vzdrževani in urejeni, saj si vsak kraj želi dostojno urejeno pokopališče. Ne glede na odločitev 
o višini cene v tekočem letu je bilo poudarjeno, da občina Sevnica iz proračuna v urejanje teh 
prostorov vlaga bistveno več sredstev, kot jih prejme z najemninami. To predstavlja 
obremenitev za občinski proračun, a je z vidika urejenosti in spoštovanja do prostora slovesa 
takšna skrb nujna in upravičena, saj na številnih pokopališčih obstajajo potrebe po izboljšavah, 
ki v preteklosti niso bile ustrezno urejene. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi je sodelovala Brigita Karlovšek 
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Izpostavljeno je bilo, da se s predlagano višino cene soglaša, saj ostaja nespremenjena. Kljub 
temu je bila podana prošnja, da se v prihodnje nameni več pozornosti urejenosti manjših 
pokopališč, saj so se v preteklem letu pojavile pritožbe občanov zaradi razraščene trave. 
Predlagano je bilo tudi, da se na manjših pokopališčih poleg obstoječih zabojnikov za mešane 
komunalne odpadke in odpadne sveče zagotovi dodatni zabojnik za biološke odpadke. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o potrditvi cene grobnine in najema mrliških 
vežic v Občini Sevnica. 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o potrditvi cene grobnine in najema 
mrliških vežic v Občini Sevnica. 
 
 
 

Ad 10 
Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja gospodarstva 

v občini Sevnica 
 
 
Uvodno obrazložitev podata župan in Vlasta Kuzmički 
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Občina Sevnica poleg drugih ukrepov za podporo gospodarstvu dodeljuje tudi neposredna 
proračunska sredstva podjetjem in gospodarstvu z namenom spodbujanja razvoja. Predlog 
pravilnika ureja dodeljevanje teh sredstev in mora biti zaradi skladnosti z državno in evropsko 
zakonodajo sprejet usklajeno. Poudarjeno je bilo, da pravilnik dopolnjuje ostale občinske 
ukrepe na področju spodbujanja gospodarskega razvoja, kot so opremljanje poslovnih con, 
izgradnja komunalne infrastrukture v gospodarskih območjih, sprejemanje prostorskih aktov 
ter druge oblike podpore, ki potekajo vzporedno. 
 
Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
Občina Sevnica se zaveda pomena vlaganja v razvoj gospodarstva, čeprav neposredno 
financiranje podjetij sicer sodi v pristojnost države in lokalne skupnosti nimajo zakonske 
obveznosti po financiranju teh ukrepov. Kljub temu se občina odloča za dodeljevanje spodbud, 
pri čemer mora upoštevati Uredbo Komisije o pomoči po pravilu de minimis, saj gre za pomoči, 
ki zaradi svoje višine ne izkrivljajo konkurence. 
Priprava pravilnika temelji na dosedanji praksi, ki se izvaja že približno 20 let. Novi pravilnik 
vključuje tako obstoječe ukrepe kot tudi nove, skladno z aktualno zakonodajo in razvojnimi 
potrebami. Predlagano obdobje veljavnosti pravilnika je do leta 2030. V kolikor bi se pojavila 
potreba po dodatnih ukrepih, je možna enostavna dopolnitev pravilnika in nova priglasitev pri 
Ministrstvu za finance. Ministrstvo za finance je že izdalo pozitivno mnenje o skladnosti 
pravilnika z zakonodajo o državnih pomočeh, kar občini omogoča izvajanje ukrepov do konca 
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leta 2030. Po vsaki dodelitvi sredstev je potrebno poročanje ministrstvu. V nasprotnem primeru 
bi neustrezna dodelitev lahko pomenila nedovoljeno državno pomoč, kar bi zahtevalo vračilo 
sredstev. 
V pravilniku so določeni pogoji, način in postopek dodeljevanja sredstev ter posamezni ukrepi. 
Ohranjenih je bilo 5 ukrepov, in sicer: promocija izdelkov in storitev podjetij za sodelovanje na 
sejmih in festivalih, naložbe v novo opremo in nematerialne investicije, finančne vzpodbude za 
lokalne turistične ponudnike za pridobitev okoljskih certifikatov, promocija izdelkov in storitev 
za pridelovalce, sofinanciranje najemnin v starem mestnem jedru, naložbe v nastanitvene 
kapacitete z nakupom nove opreme. Upravičenci so mikro, majhna in enotna podjetja ter 
samostojni podjetniki z registrirano dejavnostjo. Srednja podjetja niso vključena. Stopnja 
sofinanciranja znaša med 25 % in 100 % upravičenih stroškov, odvisno od posameznega 
ukrepa. Z uveljavitvijo novega pravilnika preneha veljati pravilnik iz leta 2015. Dodatne 
podrobnosti se bodo določile z javnimi razpisi. Za izvajanje ukrepov je v proračunu za leto 2025 
predvidenih 104.000 €. 
Osnutek pravilnika je bil predstavljen odboru za gospodarstvo ter Območni obrtno-podjetniški 
zbornici Sevnica, ki nanj ni imela pripomb. Občinskemu svetu je bilo predlagano, da pravilnik 
sprejme. 
 
Stališče odbora: 
Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 
Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je obravnaval predlog Pravilnika o dodeljevanju 
proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica, nanj nima 
pripomb in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.   
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za 
pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev 
za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica. 
 
 

Ad 11 
Poročilo o prihodkih iz naslova omejitve dedovanja v letu 2024 

 
Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
Poročilo o prihodkih iz naslova omejitve dedovanja v letu 2024 izhaja iz omejitve dedovanja 
zaradi poravnavanja stroškov institucionalnega varstva. Gre za terjatve občine, ki nastanejo, 
kadar je domski oskrbovanec oziroma drug zavezanec za plačilo storitev delno ali v celoti 
oproščen plačila, o čemer odloča pristojni center za socialno delo. V primerih, ko ima uporabnik 
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storitve v lasti nepremičnino, se v odločbi določi tudi prepoved odtujitve in obremenitve te 
nepremičnine. Po smrti domskega oskrbovanca občina svoje terjatve prijavi v zapuščinskem 
postopku. V skladu z Zakonom o socialno varstvenih prejemkih se dedovanje lahko omeji 
največ do višine dveh tretjin (2/3) skupnega zneska prejetih sredstev. 
V letu 2024 je bilo zaključenih sedem zapuščinskih postopkov, v katerih je občina prijavila 
terjatve v višini približno 178.000 EUR (kar predstavlja 2/3 celotnih terjatev). Celotna vrednost 
terjatev v teh postopkih je znašala okoli 265.000 EUR. Občina je iz omenjenih zapuščin prejela 
za približno 13.500 EUR premoženja – približno polovico v denarnih sredstvih, drugo polovico 
v obliki solastniških deležev na nepremičninah. Razlika med prijavljeno vrednostjo terjatev in 
prejetim premoženjem tako znaša približno 250.000 evrov v breme občine. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o prihodkih iz naslova omejitve 
dedovanja v letu 2024. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o prihodkih iz naslova omejitve 
dedovanja v letu 2024. 
 
 
 

Ad 12 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan odpre razpravo.  
 
Damjan Žibert je  podajo pripombo na prejeti odgovor: 
 
Damjan Žibert je izrazil nezadovoljstvo s prejetim odgovorom glede vzdrževanja objektov na 
Glavnem trgu 19 in 19a in nejasnega odgovora glede pridobivanja sofinancerskih virov. Podal 
je pobudo, da naj bodo odgovori kratki in jasni.  
 
Odgovorjeno je bilo, da se bo dodatno bolj natančno pojasnilo. 
 
Druge razprave ni. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 
sveta s pripombo. 
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PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta s pripombo. 
 

Ad 13 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Tanja Novšak: 

• Poda pobudo, da se spomenik v starem mestnem jedru Sevnice (kužno znamenje), 
ponoči osvetli, saj je območje po zaprtju lokalov slabo razsvetljeno. 

• Poda pobudo za postavitev klopi na sprehajalni poti ob Savi do Gobavicev, kjer trenutno 
ni možnosti za počitek, čeprav bi klop na tem mestu bila zelo dobrodošla. 

• Poda pobudo za sanacijo ceste na odseku Drožanjske mimo grajske mesnice do 
rumenega bloka. Cesta je po koncu zime še dodatno poškodovana. 

Ivan Orešnik: 
• Ponovno poda pobudo za prestavitev sej občinskega sveta v sejno sobo Komunale 

Sevnica. Predlaga, da se preuči možnost trajne selitve, saj je organizacija sej v Kulturni 
dvorani logistično in kadrovsko zelo zahtevna. 

Tomaž Lisec: 
• Zanima ga, ali je imela Občina v zadnjih dveh letih kakršenkoli sestanek z republiškim 

stanovanjskim skladom glede stanovanjske politike. Ali ima Občina v svojih strateških 
dokumentih opredeljene površine, ki bi bile namenjene za izgradnjo večstanovanjskih 
objektov? 

• Zanima ga, kdo vsebinsko vodi pripravo sprememb OPPN za območje stadiona, za 
katerega je v proračunu predvidenih 10.000 evrov. 

• Zanima ga, kako napredujejo aktivnosti za ureditev pločnika na odseku od naselja Breg 
do železniške postaje oziroma do naselja Šentjur. 

Stanka Žičkar: 
• V imenu Sveta KS Sevnica poda pobudo za izvedbo ukrepov za izboljšanje kakovosti 

bivanja v okolici travnatega igrišča na Drožanjski ulici. Predlaga postavitev višje ograje, 
prilagoditev razsvetljave, uvedbo urnika uporabe igrišča ter možnost zaklepanja igrišča 
v večernih urah. 

Damjan Žibert: 
• Poda pobudo, da se vse dosedanje idejne zasnove in strateški dokumenti za ureditev 

Glavnega trga obravnavajo na ustreznih odborih, z namenom oblikovanja nove 
strategije za oživitev trga. 

• Poda pobudo za čimprejšnjo sanacijo razsvetljave na Glavnem trgu, saj več kot polovica 
svetilk ne sveti ustrezno. 

• Predlaga, da se na izplačilih sejnin navede tudi namen (npr. sejnina za odbor dne …), 
saj bi to prispevalo k boljši preglednosti. Prav tako predlaga, da se članom občinskega 
sveta pošilja izplačilna lista v PDF obliki. 
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• Zanima ga, zakaj še vedno ni bilo odgovorjeno na pobudo o dvigu sredstev za sejnine, 
ki je bila podana že na prejšnjih sejah. 

Gregor Korene: 
• Poda pobudo, da občina opozori Direkcijo RS za infrastrukturo na nevarnosti na 

improviziranem parkirišču ob železniški postaji na Blanci. Poudari, da tam prihaja do 
nevarnega prečkanja državne ceste, zlasti v jutranjih urah, ko starši pripeljejo otroke na 
vlak. 

Anita Žulić 
• Poda pobudo za namestitev cestnega ogledala pri glavnem avtobusnem postajališču v 

Trnovcu, kjer gre za zelo nepregleden izvoz iz stranske na glavno cesto. 

 
 

Ad 14 
Razno  

 
Naslednja seja občinskega sveta bo predvidoma 23. aprila 2025. 

Seja je bila zaključena ob: 18:30 
 
 
Zapisali: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
Neža Nemec  
Višja svetovalka splošne službe 
    
 
 
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
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